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Jeg stiller op som kandidat til næstformandsposten i Skole og Forældre 
 
 

 
Navn: Regitze Spenner Ishøy 

Valggruppe: 5 

Skolebestyrelsesmedlem på (skole/kommune): Svend Gønge Skolen, Vordingborg Kommune 

Antal år i skolebestyrelsen: 5 

Tillidsposter mv. i Skole og Forældre:  

• Medlem af Hovedbestyrelsen siden 2020 

• Næstformand siden 2021 

• Medlem af Forretningsudvalg  

• Repræsenterer skole og forældre i Sammen om fritiden 

• Medlem af diverse følgegrupper under sammen om skolen  

• Instruktør 

Hvorfor vil jeg blive en god næstformand:  

Jeg har igennem de to sidste år fungeret som næstformand i vores forening. Det har givet mig en 

stor indsigt i foreningens formål og drift, og jeg har i samarbejde med hovedbestyrelsen og 

formanden været en del af at få sat forældre- og skolebestyrelsesstemmen på dagsordenen både 

politisk og i medierne.  
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Jeg sætter stor pris på den udvikling, vi sammen har haft i hovedbestyrelsen (HB) og formandskab 

igennem de sidste to år. At jeg ønsker at fortsætte vores arbejde med at skabe en bedre folkeskole,  

hvor forældrenes stemme står klar og tydelig, kan der ikke være tvivl om. For selvom vi sammen er 

kommet langt, er vi endnu ikke i mål. 

 

Jeg brænder for Skole og Forældre og for at styrke vores position som samarbejdspartner, når det 

kommer til arbejdet omkring folkeskolen. Jeg prioriterer at være tilgængelig for både medlemmer, 

HB, Sekretariat og Medier, og jeg træder altid til, når behovet er der. 

 

I mine to år som næstformand har jeg oparbejdet et solidt fagligt og politisk netværk af relevante 

samarbejdspartnere, og jeg har været en del af at give foreningen en central stemme i 

forhandlinger om fremtidens folkeskole, blandt andet afskaffelsen af 

uddannelsesparathedsvurderingen. I samarbejde med Rasmus og sekretariatet har vi arbejdet 

målrettet på at blive en større stemme i politiske sammenhænge og sætte fokus på vigtigheden af 

stærke skolebestyrelser. 

 

Mine mål, hvis jeg bliver næstformand:  

Vi har en stor og vigtig rolle at spille i forhold til den politiske agenda omkring folkeskolen, både 

lokalt og nationalt. Det er mit mål, at Skole og Forældre fortsat skal være den centrale aktør, som 

sikrer forældrenes stemme kraft og plads i debatten, både i dansk politik, i det internationale 

samarbejde om skole- og forældresamarbejde, og i det nære og daglige samarbejde på skolerne. 

 

Vi er som forening i en rivende udvikling. Vi ser det allerede nu, både i dansk og nordisk 

sammenhæng, hvor vores stemme har validitet og tyngde i debatten, og hvor vi sammen gør en 

klar og tydelig forskel for at skabe en bedre og mere bæredygtig folkeskole. 

 

Men der er også potentiale til at gøre det endnu bedre. Vi skal som forening arbejde på at bringe 

det lokale tættere på foreningen på en måde, som sikrer, at alle landets skoler ser værdien af 

foreningen. 

• Kontakt til lokalafdelingerne: Jeg vil arbejde målrettet på at styrke kontakten til 

lokalafdelingerne og sikre, at den lokale viden og de lokale kompetencer bringes i spil. 

• Fokus på medlemmerne: Jeg vil øge kontakten med skolebestyrelserne landet over og 

herved arbejde for, at alle medlemmers behov og visioner bliver set. 

• Vidensdeling: Styrke vidensdeling mellem skolebestyrelser og understøtte 

skolebestyrelsesmedlemmers kompetenceudvikling. 

• Politisk indflydelse: Fortsætte med at gøre Skole og Forældre til en central aktør på den 

politiske scene – både lokalt og nationalt. 

• Forældres stemme: Prioritere forældres stemme i politiske diskussioner og det daglige 

skole/hjem-samarbejde. 

• Reflekteret udvikling: Sikre, at Skole og Forældre udvikler sig på en måde, der er både 

reflekteret og relevant for samfundets forandringer. 

• Styrkelse af foreningen: Arbejde for at Skole og Forældre bliver endnu stærkere, så 

skolebestyrelser og forældre får mere taletid. 
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Kort personlig præsentation: 

Jeg er mor til to piger, Ellie på 6 og Esther på 14 år, og gift med deres far, Jakob. Jeg er uddannet 

pædagog og jeg har en Cand.Soc. i Sociale Interventionsstudier fra RUC. I det daglige arbejder jeg 

som leder af en integreret daginstitution på Falster.  

Jeg er som menneske meget engageret og går ikke halvt ind i en opgave. 

 

Mine grundlæggende værdier handler meget om ordentlighed, respekt og anerkendelse, hvilket 

jeg udøver i min hverdag som leder og også har brugt meget i rollen som næstformand. Jeg 

prioriterer at have en reflekterende tilgang til beslutninger, så vi handler ud fra et oplyst grundlag. 

 

Jeg ser frem til en masse gode snakke på landsmødet, og jeg håber, at jeg kan fortsætte som 

næstformand. 

 
 
 
 

Den udfyldte blanket indsendes til post@skole-foraeldre.dk, hvorefter vi offentliggør den på 
landsmødets hjemmeside.  
 

mailto:post@skole-foraeldre.dk

